
WaldemarParol
Radny miasta Milanówka

"-,1,'),, N\.IA~IA f\l\ILANUIN

Wplynelc.

00'0 .26./1V,0< Ld",. ~

Interpelacja

Milanówek dn. 26.04.2007

BUTIT1istrz

Milanówka

Prosze o wszczecie dzialan administracyjnychw celu wyregulowaniaswiatel zielonych na
skrzyzowaniu ulic Królewskieji Grudowskiej.Sytuacjana dzien dzisiejszyjest taka, ze pieszy nie
jest w stanie bezpiecznie przejsc na druga strone ulicyponiewaz czas paleniasie zielonego swiatla
jest zbyt krótki.



Burmistrz Miasta Milanówka
mgr Jerzy Wysocki

BM.0057/ 1~ /07 Milanówek, 01.06. 2007 r.

Pan Waldemar Parol
Radny Miasta Milanówka

Odpowiedzna interpelacje zlozona do Rady Miastaw dniu 26.04.07 r.

W odpowiedzi na interpelacje w sprawie wyregulowania swiatel zielonych na przejsciu dla
pieszych na skrzyzowaniu ulic Królewskiej i Grudowskiej informuje, ze sygnalizacja swietlna na
skrzyzowaniach ulic Królewskiejz Grudowska i Królewskiejze Szkolnajest sygnalizacja akomodacyjna i
wykonana zostala zgodnie z zatwierdzonymprojektem. Projekt opracowany zostal na podstawie aktualnie
wystepujacych natezen ruchu na ulicy Królewskiej i ulicach sasiednich i do tych wartosci zostaly
dostosowane czasy cykli swiatel. Ulica Królewskaw chwiliobecnej znajduje sie praktycznie na granicy
przepustowosci. Poprawa warunków ruchu na ulicy Królewskiejmozliwa bedzie dopiero po generalnym
remoncie ulicyKrólewskiej,który planowanyjest przez MazowieckiZarzad Drógw najblizszychlatach oraz
po wybudowaniu autostrady, która przejmie na siebie ruch tranzytowy i po wybudowaniu alternatywnych
dróg obwodowych, przejmujacych na siebie czesc ruchu z ulicyKrólewskiej.
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